

Referat for MNSU-møte 24. august

MNSU-kontoret i Vilhelm Bjerknes hus klokken 16:15 - 17:30

1 Formelt

1.1 Valg av ordstyrer og referent

Anne-Marthe som ordstyrer, Lily som referent

1.2 Godkjenning av Innkalling

Godkjent.

1.3 Godkjenning av referat

Godkjent.

1.4 Godkjenning av dagsorden og tidsplan

Godkjent.

1.5 Saker til eventuelt

- Utlån av kontoret
- 500-lapp
- REAL-Karriere

2 Orienteringer

Medlemmene orienterer om hva de har gjort siden sist. Her er det bare lov med spørsmål til den som orienterer - Ingen diskusjon.

2.1 Innkommet post og e-post

Det meste kommer som saker på dette mtet. Ellers ikke mye nytt.

2.2 Fra leder

Siden det forrige møtet i studentutvalget 13. februar har jeg holdt på med følgende:

- Vært på SULF-møte
- Stått på stand
- Hatt sommerfeire.
- Vært på møte ang. det nye livsvitenskapsbygget.
- Vært på HMS-møte

2.3 Fra MNSU-medlemmene

Alle informerer kort om hva de har gjort siden sist.

- Mali: Stand med Realfagsbiblioteket
- Morten: Nytt medlem
- Emilie: Stand med Realfagsbiblioteket. Kontorvakt
- Hanne: Ny MNSU-representant fra MFU
- Sverre: Nytt medlem
- Camilla: Ny MNSU-representant fra FFU
- Kristin: Stand med Realfagsbiblioteket, HMS-møte, kontortid, STUT
- Mikkel:
- Bernt: Sittet på kontoret
- Lily: Levert masteroppgave
- Anja: Stand med Realfagsbiblioteket
- Ina: STUT, vært faddersjef på Fysikk

2.4 Økonomiorientering

Folk har betalt for skap. Det har ikke skjedd noe spesielt siden sist.

3 Diskusjonssaker

3.1 Årets foreleser

Alle minner sine fagutvalg på å sende inn nominasjon.

Send inn fortest mulig! Ta en ekstra titt på de kvinnelige, da MN gjerne ønsker en kvinnelig mottaker av prisen. Vi begrunner kun fra nominasjonene som sendes inn, så skriv så utfyllende som mulig.

3.2 Fagutvalg arrangement.

Har vi kommet noe vei med planleggingen av høstens første arrangement for fagutvalgene.

Vi pleier å ha middag hvert semester. Vi har budsjett på 5000 kr per arrangement dersom vi har to arrangementer dette semesteret.

Forslag:

- Workshop?
- Freia?

3.3 Inndeling av masterprogrammer. Bredde eller dybde. Hva tiltrekker studentene?

Sak fra Studieutvalget. Kristin orienterer.

De holder på med navnsetting på bachelorprogrammene. Masterprogrammene er litt tregere. Der er det diskusjon om inndelingen av mastergradene. MN ønsker en hovedprofil: Ett masterprogram, men flere studieretninger. Retningen kommer til å havne på vitnemålet. Man kan søke på studieretning spesifikt. Det vil komme nye tverrfaglige program.

3.4 Påmelding til Oslo Education workshop 18. - 19. sept.

Vi sender 2 stk. til dette, helst hovedrepresentantene i studieutvalget (STUT)

3.5 Valg av interne verv.

Vi går gjennom vervene som er ledige, vi avventer med tildelingen slik at alle skal få en mulighet til å få verv. (Det er en del nye fra fagutvalgene som gjerne ikke har blitt valgt enda)

3.6 Bokskap og kontortid

Vi bestemmer dato for klipping av bokskap. Alle setter seg opp på noe kontortid.

Fristen for å betale for skap er 15. september. Vi tar klippinga mandag 21. september kl 17.00. Det blir mat etter klippinga. Bernt finner ut av hvor mye som kan brukes på mat.

3.7 Møtetid i høst

Vi tar møte annenhver uke. Vi rullerer mellom mandag og torsdag kl 16.15.

Neste møte blir mandag 7. sept.

3.8 Studentutvalg Leder Forum (SULF)

Anne-Marthe orienterer om SULF.

3.9 Høsten

Vi diskuterer planer for høsten, er det noe vi ønsker å få til? Kom gjerne med forslag.

Det kommer spørsmål til hvordan faddersjefene blir valgt ved instituttene. Alle instituttene burde kanskje velge faddersjefen på samme måte?

Alle tenker på om de har forslager til planer til neste møte. Både for høsten og langsiktig. Foreslå ting selv om det virker banalt. Vi ønsket blanke eksamensark tidligere, og nå er de i gang med å fikse det!

4 Vedtakssaker

4.1 Valg av nye representanter til Studieutvalget.

Vi velger en ny hovedrepresentant og en vara.

Vi velger Morten som representant. Vi utsetter valget av vara.

5 Eventuelt

- Utlån av kontoret: RF ønsker å låne kontoret vårt på lørdag. Det er OK for oss.
- 500-lapp: Det lå en 500-lapp i skapet som ikke er fra bokskap. Vi lurte på hva de er for. Det kan være veksel? Bernt sender epost og spør.
- REALKarriere: De trenger en representant fra IFI, Bio, IMBV og Fysikk. Representanter bes sende epost til Anne-Marthe.

6 Møtekritikk

Ris og ros til møtet.

Tidsplan

Sak	Tid
1. Formelt	16:15 - 16:20
2. Orienteringer	16:20 - 16:35
3. Diskusjonssaker	16:35 - 16:40
4. Vedtakssaker	16:40 - 17:15
5. Eventuelt	17:15 - 17:25
6. Møtekritikk	17:25 - 17:30